



INSIDE THE CRYPTOKINGDOM



DOCUMENTARIES / FACTUAL
HUMAN & SOCIAL INTEREST

INSIDE THE CRYPTOKINGDOM

The current hype about bitcoin and other cryptocurrencies as millions are made and lost make for great headlines, but misses the far more interesting story about the technology that allows them to exist - blockchain. This series dives into the cryptokingdom to understand the technology, and why we should all care about how it develops. Just as it's difficult to do anything without the internet today, in 10 years we might very well be saying the same thing about blockchain.

Some see it as a revolution, others see the prospect of great profits, and many get lost in between - prey to scams, hacks, or naiveté. We travel across Latin America and Asia in search of the truth behind the hype.

比特币 (Bitcoin) 以及其他密码货币 (cryptocurrencies) 曾为投资者赚了上几百万, 也曾让数人损失惨重。这新的货币也经常出现在各大媒体的新闻头条。可是, 密码货币有趣的地方不在于它的赚钱能力, 而是背后支撑着密码货币的科技 — 也就是区块链 (Blockchain)。这个系列将会探讨密码货币这个值得关注的新趋向, 了解之中的科学原理。如今, 互联网是日常生活中不可或缺的科技。十年后, 或许人们也会以同样的态度看待区块链, 让它融入了我们的日常生活。

有的人认为区块链是一个突破性的科技, 有的把它视为赚大钱的工具, 有的还因此损失惨重。有人甚至还因为不完全了解密码货币而成为诈骗集团的受害者! 节目将会走遍拉丁美洲以及亚洲, 了解密码货币背后的真相。

Language: English

Episode: 4 x 60 minutes
Producer: Key Pix (UK)
Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg
Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg
Pamela Teo pamelaoww@mediacorp.com.sg
Tracy Sim tracysim@mediacorp.com.sg
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





INSIDE THE CRYPTOKINGDOM

Episode 1: Genesis

What is Bitcoin? We go back to the day Satoshi Nakamoto proposed a radical new form of electronic money. In the wake of a devastating financial crisis, an ecosystem would soon emerge across the globe.

比特币到底是什么呢？中本聪是比特币的发明者，节目将了解中本聪是如何以突破性的发明改变了全球经济！当世界经济陷入危机时，一个新的货币系统或许是改善经济的良方...

Episode 2: Gold Rush

We dive into crypto-mania as the value of Bitcoin skyrocketed in a crypto-wild west, and the world goes mad for the huge profits to be made. Is there no limit to where crypto could go next?

我们将会继续探讨密码货币这个已经扩展到美洲国家的新货币。比特币渐渐成为了一个可以赚大钱的方式，因此让投资者都陷入了疯狂！可是，密码货币真的有无限的赚钱能力吗？

Episode 3 and Episode 4 TBC